
Sent: Sunday, July 3, 2022 4:28 AM 
To: i.blagova@sofia.bg 
Subject: Почасови билети 

 

Уважаеми общински съветници, 

Моля да отмените заповедта за почасови билети,защото в случай на нейно 

осъществяване ще бъде напълно невъзможно за хората да ползват метрото и 

градския транспорт.Представете си само как в час пик стотици хора 

програмират чекиращите валидатори в метрото,избирайки 60- или 30+ или 

обикновен билет от два лева.Можете ли да си представите какви опашки и 

какви блъсканици ще станат в метрото,а и не само там в час пик.Шофьорите и 

машинистите ще имат по трийсет-четиредесет минути закъснение. 

  

С уважение:Жулиета Ранкова 
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